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Abstract (en)
The inner wall of this container is filled with plates of hard foam (14, 15, 17, 19, 21) and placed under vacuum. The foam acts as a spacer between
the two inner (1) and outer (2) casings of the container and prevents their deformation through the action of pressure. Its adhesive bonding to the
outer wall (16) makes it possible to render the structure self-supporting. Application to parallelepipedal vessels intended for the deep- freezing of
food, by immersion in liquid nitrogen, and to covers for tunnels for deep-freezing food. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'interparoi de ce récipient est empli de plaques de mousse dure (14, 15, 17, 19, 21) et mis sous vide. La mousse sert d'entretoise entre les deux
enveloppes intérieure (1) et extérieure (2) du récipient et empêche leur déformation sous l'effet de la pression. Son collage sur la paroi extérieure
(16) permet de rendre la structure auto-portante. Application aux bacs parallélépipédiques destinés à la surgélation alimentaire par immersion dans
l'azote liquide, et aux couvercles des tunnels de surgélation alimentaire.
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